

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. IV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

rumque impunitatis fuit. inde ius vi obrutum,
 potentiorque habitus prior; discordiaque ci-
 vium, antea conditionibus sanari solita, ferro
 diiudicata; bellaque non caussis iniata, sed
 prout eorum merces fuit. quod haud mirum 5
 est. non enim ibi consistunt exempla, unde
 ceperunt; sed, quamlibet in tenuem recepta
 tramitem, latissime euagandi sibi viam faciunt:
 & ubi semel recto deerratam est, in præceps
 peruenitur: nec quisquam sibi putat turpe,
 quod alii fuit fructuosum.

CAP. IV. Interim dum hæc in Italia ge- 1
 runtur, Aristonicus, mortuo rege Attalo, a quo
 Asia populo Romano hereditate relicta erat,
 sicut relicta postea est a Nicomede Bithynia,
 mentitus regiae stirpis originem, armis eam oc-
 cupat. is victus a M. Perperna, ductusque in
 triumpho; sed M. Aquillio capite pœnas dedit;
 cum initio belli Crassum Mucianum, virum iu-
 ris scientissimum, decedentem ex Asia procon-
 sulem interemisset. Et P. Scipio Africanus 2
 Æmilianus, qui Carthaginem deleuerat, post
 tot acceptas circa Numantiam clades, creatus
 iterum Cos. missusque in Hispaniam, fortunæ
 virtutisque expertæ in Africa, respondit (in Hi-
 spania); & intra annum ac tres menses, quam
 eo venerat, circumdatam operibus Numantiam
 excisamque æquavit solo. nec quisquam vllius 3
 gentis hominum ante eum clariore viribum ex-
 cidio nomen suum perpetuæ commendauit

C. Vell. Patere.

B

memo-